
Møte i Veitvet FAU 16.11.2022 – referat 
 

Agenda for møte: 

 

1. Natteravn på Veitvet. Besøk av SaLTo-koordinator, forebyggende politi og 

representant fra natteravnene på Årvoll. 

2. Behandling av forslag om lekser på Veitvet skole. 

3. Veien videre – hva ønsker vi å jobbe med? Organisering av FAU. 

4. Neste møte – sosialt. 

 

1. Natteravn på Veitvet. Besøk av SaLTo-koordinator, forebyggende politi og 

representant fra natteravnene på Årvoll. 

 

Presentasjon:  
Aaron Kirya-Atabala - Fungerende SaLTo-koordinator i bydel Bjerke.  

Anders Høglund – forebyggende politi. Bjerketeamet ved Stovner politikammer og politikontakt for 

Veitvet.  

Eirik Welo – Årvoll natteravn.  

Er innom for å bygge relasjoner. Følger med på ungdommer i bydelen, spes Veitvet og Linderud. 

Samarbeider med Salto. Jobber mest personrelatert. 

 

Info om erfaringer fra Veitvet 
SaLTo får info fra utekontakt, klubber, foreldre osv. Det er mye bra på Veitvet, men det finnes også 

noen utfordringer, bl.a. ungdommer som henger rundt Veitvet senter. (Utekontakten felter hver 

tredje helg frem til kl 20.) 

Politiet ønsker også å fremme at Bjerke er en trygg bydel. Det er få straffesaker, og få alvorlige 

hendelser objektivt sett. Det har vært noe ran, trusler og vold, og dette er så klart alvorlig for de som 

opplever det. 

Veitvet-klubben er en bra klubb som tiltrekker seg ungdommer fra store deler av byen. Og for det 

meste er det positivt med tilreisende ungdommer. 

Utfordringene knytter seg til gutter i alderen 16-20 som henger rundt senteret, noen ned til 12 år. 

Det er lite uro om nettene. Det er mest aktivitet ettermiddag/kveld.  

Tilstedeværelse av voksne virker forebyggende. Det skaper trygghet for alle – både barn, unge og 

voksne. Natteravn er et godt virkemiddel. 

Et annet godt og enkelt virkemiddel er hvis vi voksne er synlige på vei til og fra t-banen, butikken osv. 

Vi kan f.eks. velge å gå gjennom Veivet senter, og ikke rundt. Den sosiale kontroll, dvs 

holdningsskaping og synlighet fra nærmiljøet virker antakelig bedre enn politiet.  



Politiet bruker begreper som «opplevd trygghet» og «faktisk trygghet». Tilstedeværelse fra 

nærmiljøet fremmer den opplevde tryggheten. 

 

Rus i nærmiljøet 

Alkohol er lite utbredt. 

Cannabis er mer utbredt – både bruk og salg. 

Det finnes også spor av lystgass. Lystgass er i seg selv lite risikofylt, med få tilfeller av skader. 

Andre rusmidler er lite utbredt. 

 

Natteravner: 

Eirik Welo informerte om natteravn-arbeidet på Årvoll: 

• Startet gjennom FAU for ca 15 år siden).  

• Har vært en stabil kjerne med frivillige. Noen gruppeledere + noen "vandrere".  

• Vanlig med runder fra kl 20-22, med ruter der det erfaringsmessig er mest behov. Noen 

ganger deles grupper i to.  

• Det vanlige er å gå mars-april til høsten.  

• Deltatt på foreldremøter og informert om virksomheten. Har også kontakt med bydelen, bla. 

Salto og noe kontakt med andre natteravner i området.  

• Tidligere Salto-repr. ivret for at Natteravner bør organiseres av FAU. F.eks. ved at hvert trinn 

har "vakter". Det betyr ikke at FAU selv går ruter.  

• Man må jobbe med motivasjonen for å få opp engasjementet:  

• Sende innkalling til flere enn de som møter. Gi folk rom til å bidra med det de kan. Ikke kreve 

fullt oppmøte. Man får ikke dekket alt, men være til stede der vi kan. 

• Informasjonsarbeid ut mot foreldre. Nabolagsgrupper på facebook kan også funke.  

• Vi kan vurdere å involvere "Bydelsmødre" – representanter for nærmiljø på morsmål.  

• Sjekk Natteravnenes nettsider. Det finnes antakelig noen kurs og info der vi kan ta med oss. 

Tips til oss på Veitvet: 

• Første oppgave er å organisere. Vi har fått kontaktinfo i politiet som samarbeider med 

natteravnene. Kontakt de som organiserte natteravner tidligere for tips og råd: Mikal og 

Steffen.  

• Fredager kl 20 – 22 er en god start. Se ellers an når folk kan.  

• Geografi: Veitvetsenter/Veitvetveien, Rådyrveien, Beverveien, Skolen, Linderud senter, 

Bjerkeparken, Linderud skole, Veitvetparken. 

Hvilken rolle skal natteravner ha? 

• Ikke vekter 

• Ikke politi 

• Ansvarlig trygge voksne som er tilgjengelige og synlige.  

• Ikke drive etterretning for politiet.  

• Kontakte politiet bare der vi også hadde gjort det som vanlig voksne. 

 



2. Behandling av forslag om lekser på Veitvet skole 
Alle stiller seg bak forslaget i utkastet skrevet av FAU-lederne.  

Viktig at begrepene brukes riktig, bl.a. bruke "leksefri", ikke "leksefritak", da leksefritak betyr fritak 

fra en gitt lekse. 

 

3. Veien videre – hva ønsker vi å jobbe med? Organisering av FAU  
 

Natteravngruppe. Svein og Cathrine 

Utbedring av nærmiljø. Gunhild, Maida, Eila 

• Skolehage, utforming av utemiljø, «skolebenken», lekeapparater til småtrinn. Vi bør 

involvere elevrådet. 

• «Ungdomsbenken» - utvide området utenfor ungdomstrinnet, f.eks. med en kjempestor 

trebenk. Vi kan søke midler. Kristine. 

• Noe mer for småtrinnene: Lavvo? Små hus i skogkanten? 

• Nærmiljøhagen: Kan dette inngå som AKS-kurs? 

 

Skolebibliotek. Juli og Ida, Elena.  

• Se på hva Sagene skole har gjort.  

• Kan vi legge inn bibliotekarønske i stillingsutlysninger?  

• Kan biblioteket brukes til andre arrangementer – på kveldstid?  

 

Andre ideer 

• Samarbeid med nærmiljøet, for eksempel sportsklubben. Bruke det gamle SFO-bygget?  

• Matfestival, slik det var på Veitvet før.  

• Samarbeid med skiskole. Skiforeningen er på tilbudssiden. Svein undersøker.  

• Skøytebane på basketbanen. Høre med Knut og Martin? 

• Gruppene gjør seg opp noen tanker om veien videre til neste FAU-møte. 

•  

Annet relevant: 

• Skiftet i driftsstyret skjer i januar.  

• Sparebankstiftelsen har søknadsfrist 1. desember. 

 

4. Neste møte – sosialt. 
Møte en gang til før jul: 14. desember. Sjekke møtelokale, Luis sjekker med Drabanten. 

 

Referent: Luis Thorsberg 


